
Föreningsstämmoprotokoll 2023

B ålerö ds samfältighetsförening
Mötet hölls den22 aprtlåAå3 i Församlingshemmet, Skee.
Närvarande 22 personer inkl. styrelsen samt L fullmakt.

1. Mötet önnnas.
Mötet öppnas av styrelsens ordförande Per Vaadal som hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkåindes av en enig stämma.

3. Ordförande och sekreterare för stämman utses.
Till ordförande för mötet valdes Kenneth Ivarsson och till sekreterare Eva Solvang.

4. Två iusterinesmän/rösffi

-

Till justeringsmiin (tillika rösträknare) valdes Bjöm Hofwed och Marianne Veum.

5. Verksamhetsberättelsen.
Verksamhetsberättelsen redovisades och lades till handlingama. Per redogjorde för
delar av innehåIlet, bl a för orsaker för ökade kostnader i budgeten för räkenskaps-

fuet2022 (högre kosfirad för bland annat inhyrd kassörfunktion (Aspia), ökade el-

kostnader odr höid ersätbring till kommunen (VA).

6. Årsredovisning och revisionsberättelse.
5.1 Årsredovisningen (Resultat och balansräkning) är utlagd på vår hemsida odr
kommenterades inte härutöver samt godkändes av årsstämman.

6.2 Revisionsberättelsen presenterades av revisor Öivind Gulbrandsen.

7. Resultat- och balansråikning.
Resultat- och balansräkningen fastställdes av föreningsstämman.

8. Underskott enligt balanstäkning.
Stiimman beslutade att årets underskott överförs i ny räkning.

9. Ansvarsfrihet för styrelseledamöterna.
Stämman beslutade att bevilja ansvarsfrihet för styrelseledamötema.

10. Förslae till bude et 2023. debiterinesläned/aveift er.

10.1 Årsstämman fastställde budget för år 2023.

10.2 Ståimman beslutade att fastställa medlemsavgiften enligt nedan:

Årehuntboende: 8965:-

Fritidsboende: 7853:-

Tomt 3000:-



Moms tillkommer på belopppen.

Faktura från samfällighetsföreningen skickas ut 2 gånger/år. Faktura gällande
förskottsbetalning av årsavgift skickas ut i april med angiven betalningsfrist.
Restfaktura vidrörande årsavgiften skickas ut med betalningsfrist 30:e september.

Beslutades att inbetalrring till VA-fond: 2000.- skall ske. Lrbetalningsfrist
L sepember 2023. Moms tillkommer på beloppet.
Efter förslag från stämman gavs styrelsen fullmakt att höja fondbeloppet med
500:- om det skulle behövas, fdr att finansiera \lA-förnyelsen iinda ner till
kommunens pumpstation vid båtuppställningsplatsen. (Se sak 14.2)

L2. Framställning från stFrelsen.
Arvode för styrelsemedlemmama (50.000:-) godkåindes av årsstämman och
beloppets storlek är en vidareföring av beslut tagna av föreningsstämman 2019.

L3.Inkomna motioner.
Irtgu.

14. Framställning från stytelsen.
14.1 Redovisningstiänsten
14.\.1 Uppsägning av avtal med Aspia godkiindes av årsstämman

(uppdragstiden utlöper 30 I 6 2023).

14.1.2 Årsstämman beslutade att använda kassör/medlem (Morten Nordeide)
mot betalning 50000:'/år. Därtill skall arbetsgivaravgift betalas av
föreningen.

14.2 VA-proiekt: Det som kvarstår fram till pumphuset vid båtuppställrrings-
platsen skall, om finansiering firrns, slutföras under hösten med start L:e

september.
1r4.g Bastuproiektu Årsståimman beslutade att invåinta Båtföreningens beslut

angående bastuprojektet. Efter Båtföreningens årsstämma framkom att
majoriteten av medlemmama röstade för att lägga ner projektet.
Samfällighetens stämma beslutade därefter att lägga saken till
handlingama.

L5. Val av stwelse.
Ordförande ChristerAndersson 1 år, nyval
Ledamot Eva Solvang 1 år kvar
Ledamot Per Paulsson 2 år, omval
Ledamot Cecilie Wiig Martinsson 1 år, nyval
Ledamot Morten Nordeide 2 är,nyval
Suppleant PerVaadal 1 år,nyval



1"6. \&rl av revispres.
Revisor Morgan Olsson 2 är, nyval
Revisor Oivind Gulbrandsen 1 år kvar
Revisorssuppleant Berit Axelsson 1 är, omval

L7. V:r,I av y,albgtedning.
Lars Johnsson
Björn Hoftved

L8. övriga frågor.
Per Vaadal informerade om:
- VA-projekt 2023: Vårens VA-projekt är slutfört. Det gäller sträckan nedanför backen

vid Dalvägen och ca 1"00 m mot pumphuset vid båtuppläggningsplatsen.
- Röining: Vid eventuell önskan om röjning/nedtagning av träd på allmänningen,
skall stvrelsen kontaktas.

J

19. Stämmoorotokollets tilleåindiehet.
Stämmoprotokollet hålls tillgiingligt på anslagstavlaru hemsidan och via e-mail.

20. Mötets avslutande.
Mötet avslutades och ordföranden tackade för visat intresse.

t år kvar
2 är, nyval

Vid protokollet:
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